

**Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 16. maj 2018 kl. 19.00, Rosenstien 23.
Mødeleder Henrik Møller. Referent Hanne.**

Afbud fra Bjarne og Kenneth

1. Godkendelse af referat af bestyrelsesmøde 10.04.2018.

Referat godkendt uden bemærkninger.

2. Meddelelser – herunder nye beboere,

Nogle boliger er solgt, men endnu er nye beboere ikke flyttet ind.

3. Foreningens økonomi v. kassereren. Herunder status på restancer.

Kent gennemgik regnskab. Kontingent udsendes i juni måned.

4. Veje og Oasen.

Renovering af Oasen gennemført i april. Laurids er i gang med vedligehold af Oasen - det ser fint ud. Allerede nu er græsset slået to gange og kanter er rettet til.

Frugthaven kunne måske inddrages mere i Oasen.

Information med uddrag fra Lokalplan 361 omdeles til alle husstande og sendes per mail.

Der oprettes et særskilt punkt for Lokalplan på website.

I den senere tid har pavillonen været udsat for hærværk – dette omtales i omdelt skrivelse.

5. Garden Games – arrangement i Oasen 27.05.2018.

I Bjarne og Kenneths fravær, orienterede Henrik om det seneste møde i arbejdsgruppen. Der er en meget god gruppe af beboere, som er både iderige og aktive for at skabe en god aktivitet. Der investeres i forskellige legeredskab og indtægter fra salg af lodder til Legedag 2017, bliver brugt til indkøb. Legeting vil blive samlet i en uafåst boks, så alle kan have glæde af disse. Indbydelse er sendt ud – køb/salg/bytte aktivitet – diverse legeredskaber – alle opfordres til at medbringe madkurv.

Program for Garden Games sendes også ud på mail.

6. Sct. Hans Aften – arrangement i Oasen 23.06.2018.

Jesper sætter skilt om grene op på bålpladsen. Jesper bestiller telt Laurids bestiller bord og bænke. Laurids er ansvarlig for bålet. Kent spørger HN om at være båltaler. Kent sørger for heks. Henrik sørger for grill, kul m.m., lydanlæg, snobrød og pinde. Hanne sørger for invitation og midsommervise.

Hanne undersøger om vi kan få et tilbud på gris og salatbar, som man kan købe billet til på forhånd..

7. Sommerfest i Birgittelyst.

Vi har fået en henvendelse fra Margarita Wines om at tage over efter Kroen. Henrik skal have møde med dem omkring muligheder.

Mødet holdes 17. maj og Henrik orienterer efterfølgende.

8. Lysprojekt i Oasen. Status.

Hanne kontakter Torkild ved Viborg Kommune om stikledning til samt opsætning af gruppe og evt. måler i aflåst redskabsrum.

Vi indkøber selv lamper. Henrik vil undersøge om vi kan få fondsmidler til projektet.

9. Emner til Landsbyposten

Lokalplan 361, Garden Games, Sommerfest, Halloween, Aktiviteter båret af beboere eksempelvis løbehold ved Christina.

10. Eventuelt.

Hjørnet ved Rønne stien holdes med buskrydder. Lokaler til generalforsamling er bestilt og depositum indbetalt. En beboer er faldet på Toustrup, men dette er udenfor vores område.

Kommunen mangler at vedligeholde Toustrupvej, nyt skilt 'Tostrupvej' er beskadiget (Henrik rykker kommune for nyt skilt).

Bedre skiltning af cykelsti. Skiltning om nedsat hastighed i selve området. Evt. ændre hastighedsgrænse på Toustrupvej, så den gælder fra A13 til efter Tostrup.

Kommune har planer om forbindelse mellem Hald Sø og Gudenå.

Klubhuset i Almind – ideer til brug af dette?

Endnu ikke klare retningslinjer for GDPR i foreninger – vi afventer.

Dato for nye renovationsforhold endnu ukendt.

Inge og Vagn Buus spørger til opdatering af belægning af stien med Fyrrestien og Toustrupvej, så den kan blive mere kørestolsvenlig. Bestyrelsen tager forholdene under behndling.



Henrik Møller Kent Larsen Jesper Mølgaard Laurids Nielsen Hanne Simony